

Date :

التاريخ : 29 ديسمبر 2025

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم...
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greetings ,,

تحية طيبة وبعد ,,

Subject: The Statement on the Press release in
Local Newspaper

الموضوع: التعقيب على الخبر الصحفي المنشور
في بعض الجرائد المحلية

With reference to the press report circulated in some local newspapers today, Monday, 29/12/2025, quoting government authorities regarding the Public-Private Partnership Authority's efforts to prepare for the initial public offering (IPO) of the Umm Al-Hayman Wastewater Treatment Company, we would like to comment and confirm that the company has no information on this matter and has only learned of it through what was published in the newspapers and media outlets.

بالإشارة إلى الخبر الصحفي المتداول في بعض الجرائد المحلية اليوم الاثنين الموافق 29/12/2025 ، نقلاً عن الجهات الحكومية بشأن سعي هيئة الشراكة بين القطاعين العام والخاص بتجهيز الاكتتاب في شركة ام الهيمن لمعالجة مياه الصرف الصحي . فإننا نود التعقيب والتأكيد على أن الشركة ليس لديها أي معلومات بهذا الشأن وأنه لم يصل إلى علمها سوى ما نشر في الجرائد والصحف المحلية .

This statement is issued in response to what has been circulated in the media, and stems from our commitment to transparency and regulatory compliance.

ويأتي هذا التعقيب استجابة لما تم تداوله في وسائل الإعلام ومن منطلق الشفافية والامتثال التنظيمي.

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير...



صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة
Saleh Saleh Al-Selmi
Chairman